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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

ln Roosendaal bevinden zich op diverse plekken gedenktekens op het trottoir voor de vroegere

woonhuizen van mensen die door de nazi's verdreven of gedeporteerd zijn; de zgn. Stolpersteine.

De fractie van de Roosendaalse Lijst heeft vernomen dat er onlangs Stolpersteine door de gemeente

zijn weggehaald. Het zou gaan om Stolpersteine in de Molenstraat (nr. 44) en Domineestraat (nr. 17),

die ter voorkoming van diefstal uit voorzorg door de gemeente zouden zijn verwijderd.

De fractie van de Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende vragen.

1. Klopt het dat er door de gemeente Stolpersteine zijn weggehaald in de Molenstraat en

Domineestraat?

2. Zo ja, is dit uit voozorg ter voorkoming van mogelijke diefstal of ligt hier een andere reden aan

ten grondslag? Graag een nadere toelichting.

3. Z¡n er nog meer Stolpersteine die door de gemeente zijn of zullen worden verwijderd?

4. ls er in de gemeente Roosendaal aldiefstal van Stolpersteine gepleegd?

5. Zijn de venuijderingen tijdelijk of permanent?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Klopt het dat er door de gemeente Stolpersteine zijn weggehaald in de Molenstraat en

Domineestraat?

Het ktopt inderdaad dat de Stolpersteine zijn weggehaald in de Molenstraat en Domineestraat.

2. Zo ja, is dit uit voorzorg ter voorkoming van mogelijke diefstal of ligt hier een andere reden aan

ten grondslag? Graag een nadere toelichting.

Wij hechten veel waarde aan deze Stotpersteine en gaan hier zeer zorgvuldig mee om. De direct

aanwonenden hebben we geinformeerd datwe tijdelijk deze Stolpersteine opslaan. De reden is, dat

de glasvezet in de binnenstad wordt aangelegd. In het verleden is al een aantal keer gebeurd dat

deze stenen kwijt zijn geraakt of zijn gaan zwerven. Ze dienen met veel respect te worden

behandetd. Met deze preventieve actie zorgen wij ervoor dat dezelfde sfeen sfraks na de

glasvezelwerkzaamheden met respect wordt teruggeplaatst'

3. Zijn er nog meer Stolpersteine die door de gemeente zijn of zullen worden venrvijderd?

Daar waar nog glasvezel komt, zullen vooraf de stolpersteine door onze dienst worden verwiiderd, om

tater te worden teruggeplaatst. Bij onderhoudswerkzaamheden of reconstructies zullen de

Stolpersteine ook tijdelÜk worden opgeslagen.

4. ls er in de gemeente Roosendaal al diefstal van Stolpersteine gepleegd?

Nee dat is er niet.

5. Zijn de verwijderingen tijdelijk of permanent?

Zie vraag 2.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en


